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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/63-9/2024 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. szeptember 18-án megtartott 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Hartmann Imre alpolgármester, Bodányi Endre 

képviselő, Barota Róbert képviselő, Klestenitz Miklós képviselő, Kempf István képviselő, Dr. File Beáta 

jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol:- 

 

Meghívottak: Havasiné Orbán Ildikó bizottsági tag, Fodorné Pintér Veronika igazgató, Takács Tímea 

művelődésszervező, Takács Gyöngyi intézményvezető, Wessel Tünde bizottsági tag, Kempf Gyuláné, 

Klestenitzné Beke Ildikó szakmai vezető, Kaluháné Saláth Erzsébet, Palotainé Papp Éva igazgató 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. Az ülést 16 óra 00 

perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 6 fő települési 

képviselőből 6 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a meghívóban 10 napirendi pont szerepel. A 

napirend vonatkozásában az alábbi módosító javaslatot tette. Javasolta a „Vagyonkezelői jog ingatlan-

nyilvántartási bejegyzése” tárgyú sürgősségi indítvány napirendre vételét, melynek indoka, hogy az 

ingatlan-nyilvántartási bejegyzése minél hamarabb megtörténjen. Tehát összesen 11 napirendre tett 

javaslatot. Javasolta, hogy a „Szákszend, Móra Ferenc utca 20/2. szám alatti bérlakás bérlőjének 

kijelölése” című napirendet zárt ülésen tárgyalja a testület az érintett kérésére. 

Papp Attila Csaba polgármester először szavazást kért a „Szákszend, Móra Ferenc utca 20/2. szám 

alatti bérlakás bérlőjének kijelölése” napirendi pont zárt ülésen való tárgyalásáról. 

A képviselő-testület a „Szákszend, Móra Ferenc utca 20/2. szám alatti bérlakás bérlőjének kijelölése” 

napirendi pont zárt ülésen való tárgyalását nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő részvételével, 6 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
68/2024. (IX.18.) határozata 

„Szákszend, Móra Ferenc utca 20/2. szám alatti bérlakás bérlőjének kijelölése” napirendi pont 
zárt ülésen való tárgyalásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: „Szákszend, Móra 

Ferenc utca 20/2. szám alatti bérlakás bérlőjének kijelölése” napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

Papp Attila Csaba polgármester másodszor szavazást kért a meghívóban nem szereplő sürgősségi 

indítvány napirendi pontok közé történő felvételéről.  
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A képviselő-testület a sürgősségi indítvány napirendre vételét nyílt szavazással, 6 fő települési 

képviselő részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
69/2024. (IX.18.) határozata 

sürgősségi indítvány napirendre vételéről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: a 2024. szeptember 

18-i ülésén a 3. napirendi pontban tárgyalja a „Vagyonkezelői jog ingatlan-nyilvántartási bejegyzése” 

tárgyú közbeszerzési eljárásban” tárgyú sürgősségi indítványt. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatosan kérdés, hozzászólás, 

módosító javaslat nem volt. 

Papp Attila Csaba polgármester kérte, szavazzanak a módosított napirendi pontok tartalmának, 

tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő-részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 70/2024. (IX.18.) határozata a 

napirendről 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2024. szeptember 18-i, munkaterv szerinti 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1./Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

2./ Szákszend Község Önkormányzata 2024. évi költségvetésének módosítása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

3./ Vagyonkezelői jog ingatlan-nyilvántartási bejegyzése 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

4./Tájékoztató az önkormányzat 2024.évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

5./ A Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024/2025. nevelési évre vonatkozó munkaterve 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

6. / Javaslat a 2025-2039. évi gördülő fejlesztési terv (szennyvíz) elfogadásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

7./ A Szákszendi Evangélikus Egyházközség kérelméről 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

8./ Beszámoló a Szákszendi Bölcsőde 2023.évi munkájáról  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

9./ Beszámoló az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi munkájáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

 

10. /Kérdés, interpelláció 

 

Zárt ülés: 
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11./ Szákszend, Móra Ferenc utca 20/2. szám alatti bérlakás bérlőjének kijelölése 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

 

Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 

1. NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

(Papp Attila Csaba): A Bölcsődében villanyfűtés van. Az intézményre van telepítve napelem. A 

bölcsőde esetén a napelemrendszer évente átlagosan a felhasznált energiamennyiség 30%-át termelte 

meg. Szükségessé vált emiatt a napelemrendszer bővítése. Megkerestem a GERSHOJ Energia Kft.-t a 

bővítési lehetőséggel kapcsolatosan. Az intézményre a napelemrendszert a cég telepítette. Az ajánlatuk 

alapján 14 db napelemből álló 6,02 kW névleges teljesítményű napelemes rendszert tudnának telepíteni 

az intézményre 1.574.802 Ft+ÁFA összegért. Javaslom a szerződés megkötését. 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ezzel 50%-ra növelnék a kapacitást. Elmondta, hogy 

inkább a villanyfejlesztést támogatja a gáz helyett. Klímákat fognak telepíteni. Bizonyos feltételek 

mellett már a bölcsődében is lehet klímát használni.  

 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. Egy észrevételt tett, 

hogy a bölcsődében nincs gázfűtés.  

Papp Attila Csaba polgármester megerősítette, hogy nincs. A szolgálati lakásokban gázfűtés van, 

felmerült, hogy hogy gázkazánt szerelünk be. Ezzel rásegítenénk a bölcsőde fűtésére. A költségvonzata 

nagyobb lenne, mint, ha bővítik a napelemrendszert.  

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

71/2024. (IX.18.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1 Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

2. Elfogadja a GERSHOJ Energia Kft.-t (2890 Tata Ady Endre út 13.) ajánlatát az előterjesztés 

2.melléklete szerinti tartalommal 1.574.802 Ft+ÁFA áron.  A Szákszendi Bölcsőde napelemrendszer 

bővítésére a forrás az önkormányzat 2024.évi költségvetésének ingatlanok felújítása rovatán 

rendelkezésre áll. Felhatalmazza a polgármester az előterjesztés 2. melléklete szerinti szerződés 

aláírására. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. szeptember 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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2. NAPIRENDI PONT: 

Szákszend Község Önkormányzata 2024. évi költségvetésének módosítása  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Dobroczki Bernadett pénzügyi ügyintéző 

(Papp Attila Csaba): Szákszend Község Önkormányzatának és intézményeinek az első hét hónap 

gazdálkodás teljesítési adatainak ismeretében szükségessé vált a 2024. évi költségvetési rendelet 

felülvizsgálata és jelenleg átvezetésre kerülnek az ezzel kapcsolatos kiadási és bevételi előirányzatok.  

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés rendelettervezetét nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és megalkotta a 

 

Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 13/2024. (IX. 20.) önkormányzati 

rendeletét 

Szákszend Község Önkormányzatának 2024.évi költségvetéséről szóló 2/2024. (II. 16.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal 

 

3. NAPIRENDI PONT: 

Vagyonkezelői jog ingatlan-nyilvántartási bejegyzése 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Az Önkormányzat és a Tatabányai Tankerületi Központ között a Szákszend 

belterület 510/8 helyrajzi szám alatti, a Tankerületi Központ fenntartásában álló Szákszendi Öveges 

József Általános Iskola köznevelési intézmény feladatellátási helyeként szolgáló ingatlan vonatkozásában 

vagyonkezelési szerződés jött létre. A Tankerületi Központ vagyonkezelői jogának ingatlan-

nyilvántartásba történő bejegyzéséhez szükséges szerződés módosítást megküldték, javaslom annak 

elfogadását.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy 2013-as az alapszerződés. Az azóta történt változtatások kerültek 

átvezetésre a módosításban. Ennek jelentős része, hogy már nem KLIK-nek hívják, hanem Tatabányai 

Tankerületi központnak az iskola fenntartóját. Ezeket kérték átvezetésre, ezek technikai jellegű 

módosítások. Oroszlány 2016-ban kötötte meg ezeket a vagyonkezelési szerződéseket, akkor már eleve a 

vagyonkezelői jogot bejegyezték az ingatlannyilvántartásba. Az ingatlanra vonatkozó jogszabályok 

alapján, ha egy adott ingatlanon jogok és kötelezettségek keletkeznek, azt az ingatlannyilvántartásnak 

tartalmaznia kell. Ezt kéri a Tankerületi Központ, hogy az ingyenes vagyonkezelési jogot jegyeztessék 

be. Az iskola az önkormányzat tulajdona, és az is marad. Ez hátrányt nem okoz az önkormányzatnak. 

Hangsúlyozza, hogy a továbbiakban is az önkormányzat tulajdona marad az ingatlan. Az ingatlan eladni 

is csak speciális szabályok alapján lehet. Az önkormányzatnak továbbra is célja, hogy iskolaként 

működjön az ingatlan. Átnézte a szerződés módosítását, nem talált benne semmit, amely hátrányosan 

érintené az önkormányzatot. Javasolja az elfogadását. 

 

Papp Attila Csaba polgármester megköszönte jegyző asszony kiegészítését.  
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Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, a napirendben való döntést elnapolásra javasolták volna, de jegyző asszony kiegészítését 

követően elfogadásra javasolja. 

Hartmann Imre alpolgármester elmondta, hogy mindig örül, ha úgy látja, hogy az önkormányzat 

vagyona jó kezekben van. Egy kérdése van, az állagmegőrzésre mi a garancia? 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy az önkormányzat részéről, ami szükséges megteszik. 

Palotainé Papp Éva igazgató elmondta, hogy igyekeznek az iskolának jó gazdái lenni. Lehetőség 

szerint mindig igénylik a szükséges karbantartási munkálatok elvégzését. A legszükségesebbekre kerül 

csak sor. Ennek ellenére mindig „dörömbölnek az ajtón.” A költségvetésüket teljes mértékben nem 

ismerik, a költségvetési számokat sem látják. Ennek ellenére igyekeznek az iskolának jó gazdái lenni.  

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az egységes szerkezetű szerződésen látható, hogy a használati 

jog ingyenes, de valamennyi közüzemi díjat fizetni kell a fenntartónak, és a karbantartási költségeket is. 

A festést, ha valami elromlik, a csapokat stb. A zöldterület rendben tartása mellett ez mind az iskola 

feladata. A beruházás az önkormányzat feladata. Ha a tető meg kell javítani, az az önkormányzat 

feladata. A karbantartási, felújítási dolog az minden az iskola feladata. Megerősíti, hogy a költségvetés 

tervezését kivették az iskola vezetőinek kezéből. Helyben ismerik a problémákat, nehéz központilag 

megigényelni a szükséges dolgokat. Ha az iskolának lenne alapítványa, akkor az önkormányzat tudná 

támogatni, akár eszközökkel. Esetleg el lehet gondolkodni egy alapítvány létrehozásáról.  

Palotainé Papp Éva igazgató elmondta, hogy többször tettek erre kezdeményezést, de mindig elakadt 

a folyamat.  

Wessel Tünde bizottsági tag feltette a kérdést, hogy az, hogy a bejegyzés visszavonhatatlan nem jelent-

e hátrányt az önkormányzatra nézve? 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy ha nem funkcionál tovább iskolaként, akkor ez egy tulajdonosi 

döntéssel visszavonásra kerül.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
72/2024. (IX.18.) határozata 

Vagyonkezelői jog ingatlan-nyilvántartási bejegyzéséről 
 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Jóváhagyja a Szákszend Község Önkormányzata és a Tatabányai Tankerületi Központ között a 

Szákszend belterület 510/8 helyrajzi szám alatti, Szákszendi Öveges József Általános Iskola 

köznevelési intézmény feladatellátási helyeként szolgáló ingatlan vonatkozásában 

vagyonkezelési szerződés módosítását az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal, és 

egyben felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

2. Jóváhagyja az egységes szerkezetű vagyonkezelési szerződést az előterjesztés 2. melléklete 

szerinti tartalommal, és egyben felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

4. NAPIRENDI PONT: 
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Tájékoztató az önkormányzat 2024.évi költségvetésének I. féléves teljesítéséről  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Dobroczki Bernadett pénzügyi ügyintéző 

(Papp Attila Csaba): Az önkormányzat 2024. I. félévben a kötelező feladatainak folyamatosan eleget 

tett, a működési kiadások fedezete mindenkor rendelkezésünkre állt. 2024. I. félévben a likviditás 

folyamatosan biztosított volt. 

A beszámolási időszak pénzügyi gazdálkodása tervszerű, szigorú és takarékos volt. A 2024. első 

félévében a következők valósultak meg: 

• víziközmű felújítása, 

• orvosi rendelőbe és védőnő helyiségeibe szalagfüggöny vásárlása, 

• székek vásárlása a faluházba, 

• klímaberendezések kiviteli tervei faluházba, valamint 

• fektetőágyak, mosógép, porszívó vásárlása az óvodába. 

 

Az önkormányzat egészét tekintve a bevételek és a kiadások időarányosan teljesültek. A 2024 I. félévben 

a működéshez szükséges személyi és tárgyi feltételek pénzügyi háttere az elmúlt időszakban 

folyamatosan biztosított volt.  

 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 
Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 

73/2024. (IX.18.) határozata 

az önkormányzat 2024. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat 2024. évi 

költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló beszámolóját. 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT: 

A Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024/2025. nevelési évre vonatkozó munkaterve  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Fodorné Pintér Veronika igazgató 

(Papp Attila Csaba): Fodorné Pintér Veronika, a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 

igazgatója elkészítette a 2024/2025-ös nevelési évre szóló munkatervet, mely az előterjesztés mellékletét 

képezi. 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
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Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
74/2024. (IX.18.) határozata 

a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024/2025. nevelési évre vonatkozó 

munkatervéről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete elfogadja az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal a Szákszendi Kiskuckó Napközi Otthonos Óvoda 2024/2025. nevelési évre vonatkozó 

munkatervét. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

6. NAPIRENDI PONT: 

Javaslat a 2025-2039. évi gördülő fejlesztési terv (szennyvíz) elfogadásáról  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): A 2025-2039. tervezési időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési terv víziközmű 

szolgáltató által összeállított felújítás-pótlási tervrészét véleményezni kell. Az előterjesztés melléklete a 

2025-2039. GFT felújítási-pótlási és beruházási tervrészek. Javaslom a 2025-2039. GFT felújítási-

pótlási és beruházási tervrészek elfogadását. 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
75/2024. (IX.18.) határozata 

A 2025-2039. évi gördülő fejlesztési terv (szennyvíz) elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja az Északdunántúli Vízmű Zrt. javaslatát a 2025-2039. GFT felújítási-pótlási és beruházási 

tervrészeit mindhárom tervezési időszakra. 

2. Meghatalmazza az Északdunántúli Vízmű Zrt.-t, hogy a GFT felújítási-pótlási és beruházási tervét a 

Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz nyújtsa be jóváhagyásra, illetve meghatalmazza 

a jóváhagyási eljárásban való képviseletre. 

3. Hozzájárul a GFT-ben szereplő munkák a 2025. évi bérleti díj terhére történő végrehajtásához. 

5. Felhatalmazza a polgármestert a meghatalmazás és nyilatkozat aláírására. 
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Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

7. NAPIRENDI PONT: 

A Szákszendi Evangélikus Egyházközség kérelméről 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Kovács Laura kirendeltségvezető 

(Papp Attila Csaba): Szákszendi Evangélikus Egyházközség kérelmet nyújtott be, amelyben 100.000 Ft 

támogatást kérnek a Szákszend belterület 1255/1 helyrajzi szám alatt működő temető gondozására. 

Javaslom az Evangélikus Egyházközség részére 100.000 Ft támogatást nyújtson a képviselő-testület 

zöldterület kezelésre. 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
76/2024. (IX.18.) határozata 

A Szákszendi Evangélikus Egyházközség támogatás iránti kérelméről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. A Szákszendi Evangélikus Egyházközség (2856 Szákszend, Csillag utca 17.) részére 100.000 Ft, azaz 

százezer forint támogatást nyújt. A támogatás fedezetét az önkormányzat 2024.évi költségvetésének 

egyéb működési célú támogatások államháztartáson kívüli soráról biztosítja, amire a fedezetet a 

tartalékok sorról csoportosítja át. 

2. Utasítja a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének soron következő 

módosításakor gondoskodjon az 1. pont szerinti módosítás költségvetésben történő átvezetéséről és 

ennek megfelelően a költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

3. Felhatalmazza Papp Attila Csaba polgármestert az előterjesztés 3. melléklete szerinti támogatási 

szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

8. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló a Szákszendi Bölcsőde 2023.évi munkájáról 

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Takács Gyöngyi intézményvezető, Klestenitzné Beke Ildikó szakmai vezető 

(Papp Attila Csaba): Takács Gyöngyi intézményvezető és Klestenitzné Beke Ildikó szakmai vezető 

elkészítette a Szákszendi Bölcsőde 2023.évi tevékenységéről szóló beszámolóját, amely az előterjesztés 

mellékletét képezi. 

Takács Gyöngyi intézményvezető köszönetnyilvánítását fejezte ki a képviselő-testület felé. Külön 

megköszönte, akik saját erőforrásaikat is felhasználták a bölcsőde udvara rendezéséhez, Hartmann Imre 
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alpolgármesternek, Kempf István képviselőnek és Klestenitz Miklós képviselőnek. Megköszönte a 

segítséget. Elmondta, hogy a szülők is segítettek. Elmondta, hogy nagyon szép lett az udvar.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy aki látta az előtte és a mostani állapotot, tudja , hogy 

össze se lehet hasonlítani. Az udvar bekerítése majdnem már megvalósult, 75 %-os. 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
77/2024. (IX.18.) határozata 

a Szákszendi Bölcsőde 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja Klestenitzné Beke Ildikó szakmai vezető és Takács Gyöngyi intézményvezető 

beszámolóját a Szákszendi Bölcsőde 2023. évi tevékenységről az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal.  

2. Köszönetet mond a Szákszendi Bölcsőde dolgozóinak az elmúlt évben végzett kiemelkedő 

munkájukért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT: 

Beszámoló az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi munkájáról  

Előterjesztő: Papp Attila Csaba polgármester 

Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

(Papp Attila Csaba): Dr. File Beáta jegyző asszony elkészítette az Oroszlányi Közös Önkormányzati 

Hivatal 2023. évi munkájáról szóló beszámolót, amelyet az előterjesztés melléklete tartalmaz. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a 9. fejezet tartalmazza a kirendeltség tevékenységét a 

beszámolóban. Látható, hogy a képviselő-testület és a bizottságai kb. 500 döntést hoztak határozat vagy 

rendelet formájában. Ezek előkészítése és végrehajtása a hivatal és kirendeltség feladata. Maga a 

szakmai igazgatási tevékenység ügyszámot tekintve 5000, természetesen egy ügyben több alszámot 

jelent. Úgy látta, ez már 2024. első nyolc hónapjára is vonatkozik, hogy jó a kapcsolat a székhely hivatal 

és kirendeltség között. Úgy látja, hogy a kirendeltségen megfelelő létszám áll rendelkezésre a feladatok 

ellátására. A kirendeltségvezető a helyzet magaslatán van, a képviselő-testületi ülés előkészítését, 

bizottsági munka, az egész feladatellátás koordinálásában fontos szerepet tölt be, a speciális ügyeknél a 

székhely szerinti hivatal osztályvezetői segítenek, illetve ellenőrzési tevékenységet folytatnak. Továbbra 

is javasolja a közös munkát. Elmondta, hogy szeptember 30-ig jegyző Oroszlányban. Október 1-jétől 

Tatabányán várhatóan aljegyzői munkát fog folytatni. Megköszöni a testületnek és a bizottságoknak, és 

valamennyi önkormányzati intézménynek, és mindenkinek, akivel kapcsolatban került a közös munkát. 

Elmondta, hogy nagyon jó munkakapcsolatot alakítottak ki. Köszöni a falunapi meghívásokat is, sajnos 

szombaton nem tudott részt venni, de köszöni az együttműködést. Köszöni a jelenlegi testületnek a 

munkáját és a hivatal irányába a támogatásukat. Az új képviselő-testületnek további jó munkát kíván. 
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Kívánja, hogy épüljön-szépüljön Szákszend. Köszöni szépen. 

 

Papp Attila Csaba polgármester megköszönte jegyző asszony munkáját. Köszöni a hozzáállását és a 

jó munkakapcsolatot. Sok sikert kíván neki. Bármikor szívesen látják.  

 

Wessel Tünde a Szociális-kulturális és Sportbizottság tagja elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Kempf István az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, a bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, és az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Attila Csaba polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
78/2024. (IX.18.) határozata 

az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi munkájáról szóló beszámolóról 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

1. Elfogadja az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi munkájáról szóló beszámolót az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal.  

2. Köszönetet mond a Közös Önkormányzati Hivatal dolgozóinak az elmúlt évben végzett kiemelkedő 

munkáért. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. szeptember 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

10. NAPIRENDI PONT: 

Kérdések, interpelláció 

 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy első körben nem nyert a buszforduló felújítására 

beadott pályázatuk. Tartaléklistára kerültek. A tervezésnél olyan szerződést kötöttek, hogy abban az 

esetben tudják kifizetni a tervezési díjat, ha nyer a pályázat. Elmondta, hogy a felújítások folytak a nyár 

folyamán is. Az iskola étkezője lett kifestve, az óvodában is zajlott felújítás. A két nem üveges 

buszmegálló is felújításra került.  

 

Havasiné Orbán Ildikó bizottsági tag elmondta, hogy köszönetet szeretne mondani. Elkészültek a 

Százszorszép Dalkör pólói a falunapra, bemutatkoztak benne. Köszöni a leköszönő testületnek. 

Köszönetet mond alpolgármester úrnak nagylelkű felajánlásáért a jutalmából. Intézik már a stólák ügyét. 

Stóla lesz mindenkinek, Szákszendi Százszorszép Dalkör felirattal, Takács Ilona intézi Tatabányán. 

Készülnek a szüreti felvonulásra, de ezt még megelőzi a dadi szüreti felvonulás, ahova már harmadik 

alkalommal mennek. Ehhez szeretnék elkérni a kisbuszt. Köszöni szépen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Papp Attila Csaba polgármester megköszönte a 

jelenlévőknek a figyelmét, a képviselő-testület nyílt ülését 16 óra 41 perckor bezárta.  

k.m.f. 

Papp Attila Csaba         Dr. File Beáta 

 polgármester             jegyző 


